
Referat 

Bestyrelsesmøde i Vasehus Rideklub 
10. april 2025 kl. 17.00-20.00 

Sekretariat, hal 2 

 

Deltagere: Gitte, Charlotte, Lene, Rikke og Kirsti.  

 Ditte og Mette deltager fra 18:45-19:30. Elisabeth deltager fra 19:30. 

 

Referent: Kirsti 

 

1) Godkendelse af referater 

a. Referat fra konstituerende bestyrelsesmøde er godkendt. 

 

2) Opsamling fra tidligere møder 

a. Dressurudvalg: 

i. Brunt hegn til baneopdeling.  

1. Kan der findes en, der vil lave hegnet, dækker klubben alle udgifter. Der 

må gerne blive lavet 2 mere end der normalt bliver anvendt, så der er til 

spring også. (Rikke følger op) 

ii. Sponsorgaver til dressurstævner 

1. Der bedes om penge til indkøb af sponsorgaver fra dressurudvalget. 

Klubben må bede om yderligere information om omkostninger i form af et 

budget pr stævne dressur / spring. Der er ikke kommet svar tilbage 

efter Charlottes henvendelse, og punket lukkes derfor.  

b. Indkøb af printer 

i. Klubbens farveprinter virker ikke. Elisabeth har brug for at kunne kopiere 

sort/hvid ca. 80 stk./måned. Charlotte sørger for indkøb. 

 

3) Informationer ved formanden 

a. Ridenetværksmøde i Viborg var et godt og konstruktivt møde. Vi kan forvente et besøg 

i år, hvor de kommer og ser vores faciliteter. Der er en facilitetsmodel, som er 

afgørende for tilskud, og vores faciliteter er ikke blevet dårligere siden sidste besøg.  

 

4) Informationer fra kassereren 

a. Ingen informationer 

 

5) Repræsentantskabsmøde DRF 

a. Susanne deltager som repræsentant for klubben.  

b. Der skal træffes beslutning om hvem, der skal stemmes på.  

1. Agnete Berner 

2. Sønke Iwersen 

 

6) Medlemstal for 2024 

a. Vasehus Rideklub er den 14. største rideklub i Danmark.  

b. Mange klubber over hele landet oplever faldende medlemstal. Klubben kigger også 

nærmere ind på antal undervisningstimer sammenlignet med 2024, der ser pænt ud. 

Klubben har fokus på det og selvom der ikke er noget alarmerende, er der et ønske om 

tilgang. 



 

7) Ønske om indkøb af frituregryde. 

a. Udelukkende til udendørsbrug. 

b. Pomfritter er populære til stævner og giver en god fortjeneste, så en frituregryde vil 

kunne tjene sig ind gennem nogle arrangementer. 

c. Budget på max. 10.000kr + moms er godkendt. Hanne finder en egnet frituregryde. 

 

8) Besøg af juniorudvalg (Ditte) og aktivitetsudvalg (Mette) 18:45 

a. Fremover er udvalg med på et forårsmøde og et efterårsmøde. Herudover ingen faste 

intervaller for deltagelse, men de giver besked, hvis de ønsker at deltage. 

b. Juniorudvalg (Ditte): 

i. har haft Ryttermærker, filmaften og stævneklar og Ditte er i gang med trøjer 

med Vasehustryk, hvor ca. 150 trøjer er solgt. Flot arbejde! 

ii. Der oprettes ikke separate konti til hverken Juniorudvalget eller 

Aktivitetsudvalget. Det er dog velkomment og en god idé at føre eget regnskab 

for udvalget for at holde styr på indtægter og udgifter. 

c. Aktivitetsudvalget (Mette):  

i. Aktivitetsudvalget har flere bolde i luften og mange ideer, herunder: 

Bomtræning med Pauline Preston. Foredrag med Heidi Nielsen omkring tænder, 

bid mm. Alberte Folman Bach tidligere groom ved bl.a. Catrine Laudrup-Dufour. 

Vilje Rosemynte vedr. trailerlæsning. Badetur til Tjele Langsø. Terrænbane i 

Langå.  

ii. Ønske om bro og en vippe og muligvis et traktordæk. (Mette vender tilbage med 

estimeret pris) Bueskydning fra hest (ud af huset). Foredrag om klang og 

hestebehandling ved Heidi og Mads.  

iii. Mette oplyser, at springryttere vil gerne have ekstra fyld til Spring. Der er 

meget forskelligt fyld i springrummet ved hal 2. 

 

9) Strategi 2025 

a. Der skal fastsættes mødedato til udelukkende at diskutere strategi, da det er for 

omfangsrigt til et bestyrelsesmøde. 

 

10) Fondssøgning (Fast punkt) 

a. Der er i Sparekassefonden ansøgt om tidtagningsanlæg til brug ved springstævner og 

Vasehus Rideklub er gået videre i puljen. (Ditte) 

 

11) 50x70 Udendørs Ridebane (Fast punkt, dog er der modtaget afslag på søgning af stor fond) 

a. Prisoverslag (i alt for bane alene: 1.659.500kr): 

i. Pris på sokkel og bund, uden ebbeflod system og top lag: 382.000 inkl. moms. 

(Elisabeth og Steffen kan dække omkostning) 

ii. Der er modtaget et prisoverslag på 1.277.500kr (ud over de 382.000kr).  

b. Hertil kommer udgifter til hegn omkring hele 50x70 banen, dressurhegn, bogstaver, lys 

mv. 

c. Punktet diskuteres på vores strategimøde. Eftersom der skal tænkes i nye baner og 

findes alternative og nye muligheder, fjernes dette som et fast punkt fremover. 

 

12) Ridecentret, Elisabeth med fra 19:30 

a. Baneforhold – bund i hal 2 er igen meget hård. Elisabeth snakker igen med Steffen. 

b. Jubilæum – Ideer til jubilæum d. 13. september blev drøftet.  



c. Elisabeth ønsker artikel til avisen efter stævnet – Rikke laver udkast og Kirsti laver 

det færdig. Rikke undersøger mailadresse til avis. 

d. Der mangler ender på nogle af bommene. De falder af fordi bommene bliver trukket ud, 

i stedet for at blive løftet ud af holderen. Gitte undersøger om vi har remedier til at 

reparere 2 bomme. 

e. Aktivitetsdag – Elisabeth arrangerer - klubben betaler maling, Elisabeth & Steffen 

sørger for mad & drikke. 

 

13) Eventuelt  

a. Spørgeskema DRF udfyldt 

b. På dagsorden til næste møde: 

i. Nogle sponsorer er blevet kontaktet mange gange af forskellige personer, 

hvilket ikke er hensynsfuldt. Derfor bør det diskuteres, om der skal oprettes et 

Sponsorudvalg, der samler alle sponsorgaver til både dressur- og springstævner 

samt andre arrangementer. 

 

14) Næste mødedato  

a. Bestyrelsesmøde: 3. juni 2025 

b. Strategimøde 29. april 2025 


